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UNIVERZA V MARIBORU 
FAKULTETA ZA VARNOSTNE VEDE 
 
Številka: 034/2024–947 
Datum: 1. 7. 2024 
 

 
ZAPISNIK 8. REDNE SEJE SENATA 

FAKULTETE ZA VARNOSTNE VEDE UNIVERZE V MARIBORU 
 
Seja Senata UM FVV je bila 1. julija 2024 ob 13.00 uri. Seja je potekala v senatni sobi. 
 
Prisotni člani Senata: izr. prof. dr. Aleš Bučar Ručman, izr. prof. dr. Miha Dvojmoč, izr. prof. dr. Danijela 
Frangež, prof. dr. Gorazd Meško, izr. prof. dr. Simon Vrhovec, prof. dr. Bojan Tičar, Nejc Kotnik, Matevž 
Čelik (od točke 5 dalje). 
Odsotni: prof. dr. Igor Bernik. 
Ostali prisotni: doc. dr. Maja Modic, izr. prof. dr. Kaja Prislan Mihelič, prof. dr. Andrej Sotlar, Anja 
Zahirović.  
 
Zaradi odsotnosti dekana prof. dr. Igorja Bernika je sejo vodil prof. dr. Gorazd Meško.  
 
Prof. dr. Gorazd Meško je pri pregledu prisotnosti ugotovil, da je prisotnih 7 članov Senata UM FVV. Seja 
je sklepčna. 
 
Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet: 

1. Pregled zapisnika z zadnje redne seje Senata UM FVV 
2. Habilitacije: volitve v naziv (____) 
3. Izobraževalna dejavnost: 

a) pedagoška obveza za študijsko leto 2024/2025 
b) spremembe neobveznih sestavin študijskih programov 

4. Doktorski študij: 
a) obravnava prošenj študentov za podaljšanje predložitve doktorske disertacije (____) 
b) predlog postopkovnika »Postopek ob oddaji doktorske disertacije na UM FVV« 

5. Predlog novih pravilnikov UM FVV: 
a) Pravilnik o tutorstvu na UM FVV 
b) Navodilo za opravljanje praktičnega usposabljanja na UM FVV 

6. Predlogi za podelitev priznanj in nagrad UM FVV 
7. Vloge za soglasje za delo na drugih institucijah 
8. Poročilo z zadnje seje Senata UM 
9. Razno 

 
AD 1 

Pregled zapisnika z zadnje redne seje Senata UM FVV 
Prof. dr. Gorazd Meško je na kratko podal pregled vsebin zapisnika z zadnje redne seje Senata UM FVV 
z dne 20. 5. 2024. Soglasno je bil sprejet sklep:  
SKLEP 1:  
Senat UM FVV soglasno potrjuje vsebino zapisnika z zadnje redne seje Senata UM FVV z dne 20. 5. 2024.  
 
 
 
 

AD 2 
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Habilitacije: volitve v naziv 
Senat UM je na seji dne 18. 6. 2024 podal predhodno soglasje za izvolitev kandidata (____) v naziv 
docent za predmetno področje »varnostne vede«. Poročevalci v habilitacijskem postopku so bili:  izr. 
prof. dr. Blaž Markelj (Univerza v Mariboru, Fakulteta za varnostne vede), prof. dr. Igor Bernik (Univerza 
v Mariboru, Fakulteta za varnostne vede) in prof. dr. Boštjan Žvanut (Univerza na Primorskem, Fakulteta 
za vede o zdravju). Na seji je bilo izvedeno tajno glasovanje preko aplikacije Simply Voting. Na podlagi 
volitev je bil soglasno sprejet naslednji sklep: 
SKLEP 2: 
Na osnovi rezultata izvedenih tajnih volitev je (____) izvoljen v naziv docent za predmetno področje 
»varnostne vede« za dobo petih let. 
 

AD 3 
Izobraževalna dejavnost: 

a) pedagoška obveza za študijsko leto 2024/2025 
Prodekanica za izobraževalno dejavnost doc. dr. Maja Modic je predstavila pedagoško obvezo UM FVV 
za študijsko leto 2024/2025. Izr. prof. dr. Danijela Frangež je povedala, da bi 30 ur vaj, ki so sedaj pisane 
njej, izvedla asist. Iza Kokoravec. Dogovorjeno je bilo, da se ta sprememba uredi na septembrski seji 
Senata UM FVV. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 3:  
Senat UM FVV potrjuje pedagoško obvezo UM FVV za študijsko leto 2024/2025. 
 

b) spremembe neobveznih sestavin študijskih programov UM FVV 
Nosilci predmetov so bili pozvani, da podajo predloge sprememb študijskih programov. Manjše, 
neobvezne sestavine študijskih programov zajemajo spremembe učnih načrtov in spremembo nosilstva 
pri enem predmetu. Popis predlaganih sprememb so člani Senata UM FVV prejeli v gradivu za sejo. 
Prodekanica za izobraževalno dejavnost doc. dr. Maja Modic je na seji na kratko predstavila 
spremembe. Veliko sprememb je pri postavki študijska literatura in viri, kjer se ta ureja zaradi zahteve 
po dostopnosti študijske literature. Prav tako so v učnih načrtih urejene pripombe, ki so bile 
izpostavljene v postopku notranje evalvacije v letu 2023. Spremembe neobveznih sestavin veljajo od 
študijskega leta 2024/2025 dalje. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 4: 
Senat UM FVV sprejema predložen predlog sprememb neobveznih sestavin študijskih programov na VS 
programu Varnost in policijsko delo, VS programu Informacijska varnost, UN programu Varstvoslovje, 
MAG programu Varstvoslovje in DR programu Varstvoslovje. 
 

AD 4 
Doktorski študij: 

a) obravnava prošenj študentov za podaljšanje predložitve doktorske disertacije (___) 
Prodekanica za raziskovalno dejavnost in mednarodno sodelovanje izr. prof. dr. Kaja Prislan Mihelič je 
povedala, da je KZRD UM FVV obravnavala dve prošnji študentov za podaljšanje predložitve doktorske 
disertacije. Prošnjo za podaljšanje roka je podal študent (____). Mentorica izr. prof. dr. Katja Eman in 
somentor prof. dr. Andrej Sotlar sta podala soglasje k podaljšanju roka. KZRD UM FVV Senatu UM FVV 
predlaga podaljšanje roka za predložitev doktorske disertacije za eno leto od preteka, to je do 22. 6. 
2025. Soglasno je bil sprejet sklep:  
SKLEP 5: 
Senat UM FVV podaljšuje rok za predložitev doktorske disertacije študenta (____) za eno leto od 
preteka, to je do 22. 6. 2025. 

 
KZRD UM FVV je obravnaval tudi prošnjo za podaljšanje roka predložitve doktorske disertacije študenta 
(____). Mentor prof. dr. Branko Lobnikar je podal soglasje k podaljšanju roka. Vloga je bila podana po 
preteku roka za predložitev, kandidat pa v svoji vlogi navaja osebne okoliščine, ki so mu onemogočale 
pravočasno oddajo doktorske disertacije in vloge za podaljšanje roka. KZRD UM FVV je po opravljeni 
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razpravi sprejela sklep, s katerim je Senat UM FVV predlagal podaljšanje roka za predložitev doktorske 
disertacije za eno leto od preteka, to je do 17. 2. 2025. Soglasno je bil sprejet sklep:  
SKLEP 6: 
Senat UM FVV podaljšuje rok za predložitev doktorske disertacije študenta (____) za eno leto od 
preteka, to je do 17. 2. 2025. 

 

b) predlog postopkovnika »Postopek ob oddaji doktorske disertacije na UM FVV« 
Vodja doktorskega študija prof. dr. Andrej Sotlar je povedal, da je KZRD UM FVV pripravila predlog 
postopkovnika »Postopek ob oddaji doktorske disertacije na UM FVV«, ki natančneje opredeljuje 
postopek k 31. členu Pravilnika o doktorskem študiju na UM. Nekatere določbe Pravilnika so namreč 
precej neopredeljene, kar bi lahko privedlo do postopkovnih napak. Na Doktorski šoli trdijo, da fakultete 
same odločajo o postopkih na DR študiju. Ključna sprememba je, da je zahtevana predstavitev naloge 
na seji KZRD, kar opravi sam študent. Glede na predlog mentorji in somentorji ne morejo biti predhodni 
ocenjevalci naloge.  
Izr. prof. dr. Simon Vrhovec je predlagal, da bi se v postopkovnik dodalo, da bi študentu po predstavitvi 
naloge na KZRD, komisija podala skupen pisni odziv. Na ta način bi se izognili podvajanju mnenj. 
Dogovorjeno je bilo, da se v naslednjem postopku prečisti komentarje članov komisije. Soglasno je bil 
sprejet sklep:   
SKLEP 7: 

Senat UM FVV sprejema postopkovnik »Postopek ob oddaji doktorske disertacije na UM FVV«. 
 

AD 5 
Predlog novih pravilnikov UM FVV: 

a) Pravilnik o tutorstvu na UM FVV 
Pripravljen je predlog novega Pravilnika o tutorstvu na UM FVV, ki temelji na Navodilih o izvajanju 
tutorskega sistema na Univerzi v Mariboru št. 012/N/6/2023/400-AG. Namesto dosedanjega 
uvajalnega tutorstva je sedaj poimenovanje vstopno tutorstvo, prav tako je predvideno izstopno 
tutorstvo. Predvideni so tudi tutorji učitelji. Razpis za tutorje mora biti objavljen do 1. 7. vsako leto, 
imenovani pa morajo biti do 15. 9. Po razpravi je bil soglasno sprejet sklep:  
SKLEP 8: 

Senat UM FVV sprejema Pravilnik o tutorstvu na Fakulteti za varnostne vede Univerze v Mariboru. 
 

b) Navodilo za opravljanje praktičnega usposabljanja na UM FVV 
Pripravljen je predlog Navodil za opravljanje praktičnega usposabljanja na Fakulteti za varnostne vede 
Univerze v Mariboru, ki temeljijo na Navodilih o izvajanju praktičnega usposabljanja na Univerzi v 
Mariboru št. 012/2023/N/10/400-AG. Soglasno je bil sprejet sklep:  
SKLEP 9: 

Senat UM FVV sprejema Navodilo za opravljanje praktičnega usposabljanja na Fakulteti za varnostne 
vede Univerze v Mariboru. 

 
AD 6 

Predlogi za podelitev priznanj in nagrad UM FVV 
Anja Zahirović je povedala, da so bili v skladu s Pravilnikom o podelitvi priznanj in nagrad FVV do 31. 5. 
2024 v tajništvo oddani 4 obrazloženi predlogi za podelitev priznanj oz. nagrad. Seja Komisije za 
podelitev priznanj in nagrad UM FVV je  bila dne 10. 6. 2024. Na seji je dekan prof. dr. Igor Bernik podal 
predlog, da se podeli še letna študijska nagrada. Komisija za podelitev priznanj in nagrad UM FVV je v 
skladu s pravilnikom pregledala vloge za podelitev priznanj in nagrad ter Senatu UM FVV podala 
predloge za podelitev 5 priznanj oz. nagrad. Priznanja bodo podeljena na slovesnosti ob Dnevu FVV. 
Soglasno so bili sprejeti sklepi (pri glasovanju o vseh sklepih je bil izločen prof. dr. Bojan Tičar, pri 
glasovanju o sklepu št. 12 pa prof. dr. Gorazd Meško:  
SKLEP 10: 



 

4 

Senat UM FVV je sprejel sklep, da se priznanje za pomemben prispevek k razvoju in ugledu fakultete za 

leto 2024 podeli (____). 

SKLEP 11: 
Senat UM FVV je sprejel sklep, da se nagrada za gostujočega predavatelja za leto 2024 podeli (____). 

SKLEP 12: 
Senat UM FVV je sprejel sklep, da se letna raziskovalna nagrada UM FVV za leto 2024 podeli (____). 

SKLEP 13: 
Senat UM FVV je sprejel sklep, da se letna študijska nagrada UM FVV za leto 2024 podeli (____). 

SKLEP 14: 
Senat UM FVV je sprejel sklep, da se letna obštudijska nagrada UM FVV za izjemni prispevek k razvoju 

obštudijskih dejavnosti študentov za leto 2024 podeli (____). 

 

AD 7 
Vloge za soglasje za delo na drugih institucijah 
a) (____)je podal vlogo za odobritev dopolnilne zaposlitve v obsegu do 2 % v podjetju Valina d. o. o., 
do 3 % v podjetju Medarhiv d.o.o. in do 5 % v podjetju MD svetovanje d. o. o. za obdobje študijskega 
leta 2024/2025. (____)z opravljanjem dopolnilnega dela v navedenih podjetjih ohranja stik s prakso. 
Soglasno je bil sprejet naslednji sklep (pri glasovanju je bil vzdržan (____)): 
SKLEP 15:  
Senat UM FVV podaja soglasje (____)za dopolnilno zaposlitev v obsegu 2 % v podjetju Valina d. o. o., 3 
% v podjetju Medarhiv d.o.o. in 5 % v podjetju MD svetovanje d. o. o. Soglasje se izdaja za obdobje od 
1. 10. 2024 do 30. 9. 2025. 
 
b) (____)je oddal vlogo za podajo soglasja za delo na Fakulteti za informacijske študije v Novem mestu 
v študijskem letu 2024/2025, kjer bi pri predmetu Korporativna varnost izvedel 10 ur predavanj in 10 
ur vaj. Sprejet je bil naslednji sklep (pri glasovanju je bil vzdržan (____)): 
SKLEP 16: 
Senat UM FVV podaja soglasje (____)za izvedbo 10 ur predavanj in 10 ur vaj pri predmetu Korporativna 
varnost na Fakulteti za informacijske študije. Soglasje za delo po pogodbi o delu se podaja za študijsko 
leto 2024/2025. 
 
c) (____)je oddal vlogo za podajo soglasja za delo na Fakulteti za državne in evropske študije in Novi 
univerzi v študijskem letu 2024/2025. Na Fakulteti za državne in evropske študije bi pri predmetih 
Prekrškovno pravo in Prekrški izvedel 55 ur predavanj in 30 ur vaj. Na Novi univerzi bi predmetu 
Postopki prekrškovnih organov izvedel 5 ur konzultacij, pri predmetu Blochchain tehnologija 10 ur 
predavanj, 10 ur seminarja in 10 ur vaj ter pri predmetu Korporativna varnost 10 ur predavanj. Sprejet 
je bil naslednji sklep (pri glasovanju je bil vzdržan (____)): 
SKLEP 17: 
Senat UM FVV podaja soglasje (____) za izvedbo 55 ur predavanj in 30 ur vaj pri predmetih Prekrškovno 
pravo in Prekrški na Fakulteti za državne študije. Prav tako se daje soglasje za izvedbo 5 ur konzultacij 
pri predmetu Postopki prekrškovnih organov,  10 ur predavanj, 10 ur seminarja in 10 ur vaj pri predmetu 
Blockchain tehnologija ter 10 ur predavanj pri predmetu Korporativna varnost na Novi univerzi. Soglasje 
za delo po pogodbi o delu se podaja za študijsko leto 2024/2025. 
 
d) (____)je oddal vlogo za podajo soglasja za delo na Fakulteti za informacijske študije, kjer bi v 
študijskem letu 2024/2025 izvedel 30 ur predavanj pri predmetu Varnost elektronskega poslovanja in 
30 ur predavanj pri predmetu Kibernetska varnost. Sprejet je bil naslednji sklep: 
SKLEP 18: 
Senat UM FVV podaja soglasje (____) za izvedbo 30 ur predavanj pri predmetu Varnost elektronskega 
poslovanja in 30 ur predavanj pri predmetu Kibernetska varnost na Fakulteti za informacijske študije. 
Soglasje se podaja za študijsko leto 2024/2025. 
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e) (____), (____)in (____)so podali vlogi za podajo soglasja za sodelovanje pri pripravi in izvedbi 
študijskih programov na Evro-sredozemski univerzi (EMUNI). 
Prof. dr. Bojan Tičar je podal vlogo za podajo soglasja za sodelovanje pri pripravi in izvedbo 20 ur 
predavanj in 20 ur seminarjev pri predmetu Pravni vidiki forenzične analize finančnih izkazov ter 20 ur 
predavanj in 20 ur seminarjev pri predmetu Pravni vidiki poslovanja neprofitnih organizacij na 
magistrskem programu Primerjalno poslovno pravo ter pripravo in izvedbo 15 kontaktnih ur pri 
predmetu Primerjalno korporacijsko davčno pravo ter 10 kontaktnih ur pri predmetu Korporativno 
upravljanje v javnem sektorju na doktorskem programu Primerjalno korporacijsko upravljanje. Sprejet 
je bil naslednji sklep (pri glasovanju je bil vzdržan (____)): 
SKLEP 19: 
Senat UM FVV podaja soglasje (____)za izvedbo pedagoškega procesa na Evro-sredozemski univerzi, in 
sicer 20 ur predavanj in 20 ur seminarjev pri predmetu Pravni vidiki forenzične analize finančnih izkazov 
ter 20 ur predavanj in 20 ur seminarjev pri predmetu Pravni vidiki poslovanja neprofitnih organizacij na 
magistrskem programu Primerjalno poslovno pravo ter pripravo in izvedbo 15 kontaktnih ur pri 
predmetu Primerjalno korporacijsko davčno pravo ter 10 kontaktnih ur pri predmetu Korporativno 
upravljanje v javnem sektorju na doktorskem programu Primerjalno korporacijsko upravljanje. Soglasje 
se podaja za obdobje študijskega leta 2024/2025. 
 
f) (____)je podal vlogo za podajo soglasja za sodelovanje pri pripravi in izvedbo 15 kontaktnih ur pri 
predmetu Raziskovalne metode na doktorskem programu Primerjalno korporacijsko upravljanje. 
Sprejet je bil naslednji sklep (pri glasovanju je bil vzdržan (____)): 
SKLEP 20: 
Senat UM FVV podaja soglasje (____)za izvedbo pedagoškega procesa na Evro-sredozemski univerzi, in 
sicer 15 kontaktnih ur pri predmetu Raziskovalne metode na doktorskem programu Primerjalno 
korporacijsko upravljanje. Soglasje se podaja za obdobje študijskega leta 2024/2025. 
 
g) (____)je podal vlogo za podajo soglasja za sodelovanje pri pripravi in izvedbo 20 ur predavanj in 20 
ur seminarjev pri predmetu Raziskovalna metodologija ter 20 ur predavanj in 20 ur seminarjev pri 
predmetu Človekove pravice deležnikov poslovanja in odgovornosti korporacij na magistrskem 
programu Primerjalno poslovno pravo ter pripravo in izvedbo 15 kontaktnih ur pri predmetu Pravna 
epistemologija ter 10 kontaktnih ur pri predmetu Človekove pravice v korporacijah na doktorskem 
programu Primerjalno korporacijsko upravljanje. Sprejet je bil naslednji sklep: 
SKLEP 21: 
Senat UM FVV podaja soglasje (____)za izvedbo pedagoškega procesa na Evro-sredozemski univerzi, in 
sicer 20 ur predavanj in 20 ur seminarjev pri predmetu Raziskovalna metodologija ter 20 ur predavanj 
in 20 ur seminarjev pri predmetu Človekove pravice deležnikov poslovanja in odgovornosti korporacij 
na magistrskem programu Primerjalno poslovno pravo ter pripravo in izvedbo 15 kontaktnih ur pri 
predmetu Pravna epistemologija ter 10 kontaktnih ur pri predmetu Človekove pravice v korporacijah na 
doktorskem programu Primerjalno korporacijsko upravljanje. Soglasje se podaja za obdobje študijskega 
leta 2024/2025. 
 

AD 8 
Poročilo z zadnjih sej Senata UM 
Izr. prof. dr. Aleš Bučar Ručman je poslal poročili s sej Senata UM z dne 28. 5. 2024 in 18. 6. 2024. Na 
zadnji seji se je razvila obširna razprava glede razbremenitve predsednikov Komisij za kakovost. Odprlo 
se je vprašanje razbremenitve vodij študijskih programov. Po razpravi je bil zavrnjen predlog Pravilnika 
o vrednotenju dela visokošolskih učiteljev in sodelavcev UM FVV.  
 

AD 9 
Razno 
Izr. prof. dr. Aleš Bučar Ručman je povedal, da je kot vodja VS programa Varnost in policijsko delo prejel 
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poziv za vključitev zelenih in digitalnih vsebin v učne enote. Dr. Bučar Ručman je poslal predloge 3 
predmetov, v katere se lahko vključi navedene vsebine. Prof. dr. Bojan Tičar je rekel, da bi morali biti vsi 
nosilci predmetov prejeti poziv za prenovo predmetov in ni prav, da vodje programov sami izbirajo 
predmete, ki so primerni za prenovo. V razpravi je bilo izpostavljeno, da so informacije o predmetih, ki 
imajo potencial za vključitev vsebin, zbirali že vodje študijskih programov pri vseh nosilcih predmetov. 
Po razpravi je bil sprejet sklep: 
SKLEP 22:  
Vodstvo UM FVV preveri podrobnosti glede vključitev zelenih in digitalnih vsebin v učne enote in o tem 
poroča na naslednji seji Senata UM FVV. 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 13.55. 
 
 
 
Zapisala: Anja Zahirović           Prof. dr. Gorazd Meško 
              Član Senata UM FVV 

                              


